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 Protokół nr 88/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 20 maja 2021 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Posiedzenie odbyło się na sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 

obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi 

on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 87/2021. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 87/2021. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 87/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia zmian do regulaminu organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani A. Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie/ 
 

Pan Starosta wyjaśnił, że do tej pory w regulaminie nie było zapisu dotyczącego przyznania 

świadczenia pieniężnego dla osoby, która jest repatryjantem i zamieszkuje na terenie Polski. 

Dodał, że zmiana w regulaminie spowodowana jest decyzją Wojewody Warmińsko – 

Mazurskiego w sprawie przyznania świadczenia pieniężnego dla obywatela Ukrainy, w 

związku ze złożeniem wniosku o udzielenie zezwolenia na pobyt stały, osoba ta  posiada ważną 

Kartę Polaka. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z raportem z monitoringu 

strategii rozwiazywania problemów społecznych powiatu nowomiejskiego na lata 2014-

2020 za rok 2019-2020.  

 

Pani Marchlewska-Barczewska omówiła raport z monitoringu strategii rozwiazywania 

problemów społecznych powiatu nowomiejskiego na lata 2014-2020 za rok 2019-2020, który 

stanowi załącznik nr 3. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do raportu. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem ze 

współpracy Powiatu Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi w roku 2020.  

/na posiedzenie weszła pani J. Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 
 

Pani Haska omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 4. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do sprawozdania. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do używania mebli medycznych przeznaczonych 

na wyposażenie dla oddziału chorób wewnętrznych Szpitalowi Powiatowemu w Nowym 

Mieście Lubawskim Spółka z o.o.  

/na posiedzenie weszła pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 

Gospodarczych / 

Pan Starosta poinformował, że powiat zakupił meble medyczne: łóżko rehabilitacyjne z 

materacem – 21 szt., łóżko rehabilitacyjne elektryczne z materacem – 6 szt., łóżko 

wielofunkcyjne – 3 szt., poręcze boczne składane do łóżek rehabilitacyjnych - 20 kompletów, 

szafki przyłóżkowe – 7 szt. Meble zostaną przekazane dla oddziału chorób wewnętrznych w 

Szpitalu Powiatowym w Nowym Mieście Lubawskim Spółka z o.o. Sprzęt został sfinansowany 

ze środków własnych.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Pan Buliński zapytał co w przypadku zmiany formy właścicielskiej. 

Pan Skarbnik odpowiedział, że wszystkie sprzęty, które są użytkowane przez szpital są 

własnością powiatu. Dodał, że sprzęty są co roku inwentaryzowane. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe 

Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Skarlin.  

/na posiedzenie wszedł pan M. Szychowski – inspektor w Wydziale Architektury i 

Budownictwa/  

 

Pan Szychowski poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa letniskowa 

oraz zieleń naturalna. Dodał, że Wydział Architektury i Budownictwa w wyniku analizy 

dokumentacji, po zasięgnięciu opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do 

uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Pani Grzywacz zapytała na czyj wniosek jest opracowywany plan zagospodarowania 

przestrzennego. 

Pan Szychowski odpowiedział, że nie wiemy kto złożył wniosek do Wójta Gminy Nowe Miasto 

Lubawskie w tym konkretnym przypadku, ponieważ nie posiadamy takich informacji. 

Natomiast wygląda to tak, że zainteresowana osoba składa wniosek do Wójta gminy, który 

występuje w wnioskiem do Rady Gminy z prośbą o uzgodnienie planu zagospodarowania 
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przestrzennego określonego terenu. Wyjaśnił, że w tej kwestii Wójt  nie może sam podejmować 

decyzji, podejmuje ją Rada Gminy.  

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 5. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 6. 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 7. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pan M. Szychowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia Raportu o stanie Powiatu Nowomiejskiego w 2020 roku.  

 

Pani Sekretarz poinformowała, że raport musi być przedstawiony Radzie Powiatu do dnia        

31 maja. Dodała, że raport jest odzwierciedleniem realizacji zadań, uchwał, strategii, 

programów oraz polityk. Wyjaśniła, że jest to zbiór informacji, które przekazały wydziały 

Starostwa oraz jednostki organizacyjne. Nadmieniła, że w porównaniu do roku ubiegłego część 

zadań była zrealizowana w ograniczonym zakresie ze względu na pandemię. 

Pani Łątkowska stwierdziła, że dokument jest bardzo szczegółowo opracowany i wymagał 

dużej pracy. Zgłosiła poprawkę na stronie 169. Poinformowała, że jest błąd pisarski w roku, 

powinien być: projekt „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Biskupiec na lata 2020 – 

2023 /było 2013/ z perspektywą do roku 2027”. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim wotum zaufania.  

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się uchwałą Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Nowomiejskiego w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

Zarządowi Powiatu Nowomiejskiego za 2020 rok.  

 

Pan Skarbnik poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała 

wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowomiejskiego w sprawie udzielenia 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Zarządowi Powiatu Nowomiejskiego za 2020 rok.  

/pan Buliński opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Uchwała RIO stanowi załącznik nr 8. 
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego powiatu 

nowomiejskiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020r.  

 

Pan Skarbnik poinformował, że Rada Powiatu zatwierdzi sprawozdanie finansowe powiatu 

nowomiejskiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020r. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim.  

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/159/2020 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2021 – 2034 ze zm.  

 

Pan Skarbnik omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2021.  

Pan Starosta zwrócił uwagę, że w uzasadnieniu do zmian w budżecie należy uzupełnić nazwę 

przy Funduszu Rozwoju Dróg, to jest dodać sformułowanie  „Rządowego”. 

/pan M. Buliński wszedł na posiedzenie Zarządu/ 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXV/160/2020 

Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2021 r. ze zm.  

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. 

Buliński. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z raportami o miejscach 

publikacji artykułów prasowych i wzmianek dotyczących działalności Związku Powiatów 

Polskich. 

 

Raporty Związku Powiatów Polskich stanowią załącznik nr 9. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

 
                                                                                                        Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                                      Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka 


